
Referat fra 
generalforsamlingen for 
Grundejerforeningen 
Halvrebene 

Afholdt søndag den 17. maj 2015 kl. 10.00 
på Als Kro. 

Generalforsamlingen, der i år blev afviklet på Als Kro, var velbesøgt med ca. 50 
deltagere – repræsenterende 36 stemmeberettigede andele.

I overensstemmelse med vedtægterne og dagsordenen blev følgende punkter 
drøftet og besluttet af generalforsamlingen: 

Pkt. a. Steffen fra nr. 11 blev valgt til dirigent og Bjarne fra nr. 20 valgt til at 
varetage funktionen som referent.  Optællingen af stemmer blev varetaget af 
Alice fra nr. 149 og Jan fra nr. 36.

Indkaldelsen og den udsendte dagsorden er vedlagt som bilag 1. 

Pkt. b. Bestyrelsens beretning – vedlagt som bilag 2 – blev (efter en kort 
debat og uddybende forklaring af formanden om foreningens varetagelse af 
vejnettets vedligeholdelse) godkendt med akklamation. 

Pkt. c. Det reviderede regnskab for 2014 – der er vedlagt som bilag 3 – blev 
fremlagt af kassereren  og ligeledes godkendt med akklamation. 

Pkt. d. Rettidigt indkomne forslag. Under dette punkt var fremkommet 1 
forslag; 

Forslag. 2 medlemmer (nr 90 og 93) foreslog ”at slåningen af strandengen 
tilhørende Halvrebene grundejerforening stoppes. Begrundelsen er, at 
den store mængde vandpå engen først og fremmest skyldes, at 
afdampningen mangler fra sivene”.



Bestyrelsen ville – uden at tage stilling - overlade det til generalforsamlingen 
alene at træffe bestemmelse om fremtidige høslet -eller ej

Efter en livlig debat med en række velunderbyggede argumenter både for og 
imod høslet besluttede Generalforsamlingen – efter skriftlig afstemning – med 
25 stemmer for, 10 stemmer imod og 1 blank stemme, at fastholde sidste års 
generalforsamlings beslutning om ”at høslet af vores strandeng, også 
fremover skal udføres i lige årstal” (dvs. næste gang  i  i 2016).

Pkt. e. Fastsættelse af kontingent: Kassererens forslag om et uændret 
kontingent på 400 kroner blev vedtaget med akklamation. 

Pkt. f. Valg af formand: Den nuværende formand Allan Frederiksen (nr. 14) 
blev genvalgt. 

Pkt. g.  Valg af bestyrelsesmedlemmer: Jette fra nr. 6 og Ole fra nr. 139 blev 
genvalgt til bestyrelsen. 

Pkt. h. Valg af bestyrelsessuppleanter: Kirsten Marie Høgh fra nr. 98 og Troels 
Brix fra nr. 22 blev valgt som bestyrelsessuppleanter. 

Pkt. i. Valg af revisorer: Susanne (nr. 172) og Walther fra nr. 47 blev begge 
genvalgt som revisorer.

Pkt. j. Valg af revisorsuppleant: Steffen fra nr. 11 blev genvalgt som 
revisorsuppleant. 

Pkt. k. Eventuelt: Fomanden henledte forsamlingens opmærksomhed på 
kommunens ændring af renovationsafhentning (med mulighed for 
helårsrenovation mod en beskeden merbetaling).  

Bjarne i nr. 20, opfordrede til at alle overholder og respekterer 
fartbegrænsningen, som i området er: Max. 20 kilometer i timen!!! 

En deltager opfordrede bestyrelsen til at genetablere markeringen af ”den 
nemme vej” ud til revlen med bade-vanddybde. Denne ”vejviser” kunne 
eventuelt markeres med iøjnefaldende farver og en meddelelse om tiltaget 
kunne opsættes i Informationsboksen.

Andre kommentarer

Formanden rundede af med at takke  dirigent, referent og stemmetællerne 
samt den øvrige  forsamlingen for deltagelsen i generalforsamlingen. Han 
opfordrede endnu engang medlemmerne til at indstille kandidater til ”Årets 
Halvrebener”. Denne/disse vil igen i år blive ”hædret” i forbindelse med årets 
Skt. Hans-komsammen, der afholdes i år lørdag den 20. juni. . 



Generalforsamlingen sluttede klokken 11:45. 

Steffen, dirigent (nr. 11)                         Bjarne, referent (nr. 20)

• Bilag 1  Indkaldelse til Generalforsamling

• Bilag 2  Bestyrelsens beretning for perioden 4 maj 2014 til 17. 
maj 2015.

• Bilag 3 Regnskab


